
G/F Floor Plan 地面平面圖
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Retail 零售店 Pop up retail 限時零售店 Offices 辦公室

註: 1. 所有圖則以屋宇署，地政總署及/或政府相關部門最後批准之圖則及修訂為準。
 2. 大廈不設4、13及14字樓。
 3. 所有平面圖及量度尺吋僅供參考，部份樓層的圖則及尺吋會有所差異。
 4. 所有載於圖則的資料僅供參考，並不構成或被解釋為任何邀約、承諾或保證 (無論明示或暗示)。
  有興趣 之人士應到該發展商地盤作實地視察，自行查詢有關資料及獲取專業人士之意見。

Remarks: 1. All plans are subject to final approval and amendments approved by the Buildings Department, Lands Department and / or other relevant Government Departments and Authorities.
 2. There are no 4th, 13th & 14th floors.
 3. All floor plans and dimensions are for reference only; and may vary at different floors.
 4. The information contained in the floor plans is for reference only and shall not constitute or construed as giving any offer, representation or warranty of whatever kind whether
  expressly or implicitly.  Interested party should make physical inspection at site and make their own enquiries and obtain advice from their professional advisers.



1/F Floor Plan 一樓平面圖
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Hong Yip Street 康業街
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註: 1. 所有圖則以屋宇署，地政總署及/或政府相關部門最後批准之圖則及修訂為準。
 2. 大廈不設4、13及14字樓。
 3. 所有平面圖及量度尺吋僅供參考，部份樓層的圖則及尺吋會有所差異。
 4. 所有載於圖則的資料僅供參考，並不構成或被解釋為任何邀約、承諾或保證 (無論明示或暗示)。
  有興趣 之人士應到該發展商地盤作實地視察，自行查詢有關資料及獲取專業人士之意見。

Remarks: 1. All plans are subject to final approval and amendments approved by the Buildings Department, Lands Department and / or other relevant Government Departments and Authorities.
 2. There are no 4th, 13th & 14th floors.
 3. All floor plans and dimensions are for reference only; and may vary at different floors.
 4. The information contained in the floor plans is for reference only and shall not constitute or construed as giving any offer, representation or warranty of whatever kind whether
  expressly or implicitly.  Interested party should make physical inspection at site and make their own enquiries and obtain advice from their professional advisers.
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2/F Floor Plan 二樓平面圖
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Retail 零售店 Pop up retail 限時零售店 Offices 辦公室

註: 1. 所有圖則以屋宇署，地政總署及/或政府相關部門最後批准之圖則及修訂為準。
 2. 大廈不設4、13及14字樓。
 3. 所有平面圖及量度尺吋僅供參考，部份樓層的圖則及尺吋會有所差異。
 4. 所有載於圖則的資料僅供參考，並不構成或被解釋為任何邀約、承諾或保證 (無論明示或暗示)。
  有興趣 之人士應到該發展商地盤作實地視察，自行查詢有關資料及獲取專業人士之意見。

Remarks: 1. All plans are subject to final approval and amendments approved by the Buildings Department, Lands Department and / or other relevant Government Departments and Authorities.
 2. There are no 4th, 13th & 14th floors.
 3. All floor plans and dimensions are for reference only; and may vary at different floors.
 4. The information contained in the floor plans is for reference only and shall not constitute or construed as giving any offer, representation or warranty of whatever kind whether
  expressly or implicitly.  Interested party should make physical inspection at site and make their own enquiries and obtain advice from their professional advisers.
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Typical Floor Plan 標準樓層平面圖
WHOLE FLOOR, 17/F TOWER 1 全層租戶, 第一座17樓
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註: 1. 所有圖則以屋宇署，地政總署及/或政府相關部門最後批准之圖則及修訂為準。
 2. 大廈不設4、13及14字樓。
 3. 所有平面圖及量度尺吋僅供參考，部份樓層的圖則及尺吋會有所差異。
 4. 所有載於圖則的資料僅供參考，並不構成或被解釋為任何邀約、承諾或保證 (無論明示或暗示)。
  有興趣 之人士應到該發展商地盤作實地視察，自行查詢有關資料及獲取專業人士之意見。

Remarks: 1. All plans are subject to final approval and amendments approved by the Buildings Department, Lands Department and / or other relevant Government Departments and Authorities.
 2. There are no 4th, 13th & 14th floors.
 3. All floor plans and dimensions are for reference only; and may vary at different floors.
 4. The information contained in the floor plans is for reference only and shall not constitute or construed as giving any offer, representation or warranty of whatever kind whether
  expressly or implicitly.  Interested party should make physical inspection at site and make their own enquiries and obtain advice from their professional advisers.



Typical Floor Plan 標準樓層平面圖
WHOLE FLOOR, 17/F TOWER 2 全層租戶, 第二座17樓
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註: 1. 所有圖則以屋宇署，地政總署及/或政府相關部門最後批准之圖則及修訂為準。
 2. 大廈不設4、13及14字樓。
 3. 所有平面圖及量度尺吋僅供參考，部份樓層的圖則及尺吋會有所差異。
 4. 所有載於圖則的資料僅供參考，並不構成或被解釋為任何邀約、承諾或保證 (無論明示或暗示)。
  有興趣 之人士應到該發展商地盤作實地視察，自行查詢有關資料及獲取專業人士之意見。

Remarks: 1. All plans are subject to final approval and amendments approved by the Buildings Department, Lands Department and / or other relevant Government Departments and Authorities.
 2. There are no 4th, 13th & 14th floors.
 3. All floor plans and dimensions are for reference only; and may vary at different floors.
 4. The information contained in the floor plans is for reference only and shall not constitute or construed as giving any offer, representation or warranty of whatever kind whether
  expressly or implicitly.  Interested party should make physical inspection at site and make their own enquiries and obtain advice from their professional advisers.



Typical Floor Plan  標準樓層平面圖
SUB-DIVIDED, 3/F – 16/F 靈活間隔, 3樓至16樓
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註: 1. 所有圖則以屋宇署，地政總署及/或政府相關部門最後批准之圖則及修訂為準。
 2. 大廈不設4、13及14字樓。
 3. 所有平面圖及量度尺吋僅供參考，部份樓層的圖則及尺吋會有所差異。
 4. 所有載於圖則的資料僅供參考，並不構成或被解釋為任何邀約、承諾或保證 (無論明示或暗示)。
  有興趣 之人士應到該發展商地盤作實地視察，自行查詢有關資料及獲取專業人士之意見。

Remarks: 1. All plans are subject to final approval and amendments approved by the Buildings Department, Lands Department and / or other relevant Government Departments and Authorities.
 2. There are no 4th, 13th & 14th floors.
 3. All floor plans and dimensions are for reference only; and may vary at different floors.
 4. The information contained in the floor plans is for reference only and shall not constitute or construed as giving any offer, representation or warranty of whatever kind whether
  expressly or implicitly.  Interested party should make physical inspection at site and make their own enquiries and obtain advice from their professional advisers.


